
Супервизор  се  мијења,  али  план  реформи  за  Брчко  остаје
непромијењен

Одлазећи први замјеник високог представника и супервизор за Брчко Дистрикт Мајкл Скенлан и његов
насљедник Џонатан Менути су посјетили у понедјељак Брчко и састали се са градоначелником, замјеником
градоначелника,  предсједавајућим  Скупштине  Брчко  Дистрикта  и  замјеником  предсједавајућег.
Супервизор Скенлан је представио свог насљедника те су заједно истакли да се ангажман супервизора у
раду са властима у Брчком и међународним донаторима наставља без прекида, са циљем унапређења
реформи потребних за испуњавање захтјева Коначне арбитражне одлуке.

У том контексту, нови супервизор Џонатан Менути и експерти OHR-а ће наставити да пружају подршку
онима који раде на развоју Брчког као мултимодалног транспортног чворишта, промовишу раст приватног
сектора и отварање нових радних мјеста, осигуравају да Дистрикт буде очишћен од мина до 2024. године,
те јачају добру управу, укључујући при томе и провођење политике нулте толеранције према корупцији и
сукобу интереса.

Од кључне је важности да се ове године власти Брчког без одлагања ангажују како би се обезбиједило да
се  у  јавној  управи,  институцијама  и  предузећима  Дистрикта  Брчко  спроведу  рационализација  броја
запослених и дигитализација те да они буду фокусирани на пружање услуга. За то ће од суштинске
важности бити усвајање новог Закона о државној служби као и законских одредби у вези са буџетом
којима  ће  да  се  осигура  намјенско  издвајање средстава  за  дигитализацију  јавних  услуга,  капиталне
пројекте и развој инфраструктуре.

“Грађани Брчког, видјели сте у протеклих неколико година да је напредак могућ. Ипак, остаје још много
тога да се уради, што ће да захтијева континуиран и активан ангажман ваших изабраних представника,
јавних службеника и запосленика. Али и ваша је одговорност, заједно са цивилним друштвом и медијима,
да учествујете у овим промјенама и да подсјетите све који служе јавности – између осталог и на дан избора
– на њихове дужности и обавезе према заједници.

https://www.ohr.int/%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7%d0%be%d1%80-%d1%81%d0%b5-%d0%bc%d0%b8%d1%98%d0%b5%d1%9a%d0%b0-%d0%b0%d0%bb%d0%b8-%d0%bf%d0%bb%d0%b0%d0%bd-%d1%80%d0%b5%d1%84%d0%be%d1%80%d0%bc%d0%b8/
https://www.ohr.int/%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7%d0%be%d1%80-%d1%81%d0%b5-%d0%bc%d0%b8%d1%98%d0%b5%d1%9a%d0%b0-%d0%b0%d0%bb%d0%b8-%d0%bf%d0%bb%d0%b0%d0%bd-%d1%80%d0%b5%d1%84%d0%be%d1%80%d0%bc%d0%b8/


Само заједничким напорима, ова дивна заједница на обалама ријеке Саве може да крене ка свијетлој
будућности за коју сви знамо да је могућа, не само као примјер мирног суживота у БиХ него и заједничке
безбједности и просперитета”, рекао је супервизор Скенлан.


